
 

   
 

 

Referat for møde i Fællesbestyrelsen  
22. august. Personalestuen i Starup 18.30 
Mødeltagere:  
Mette, Lykke, Susanne, Dorte, Johnny, Carsten, Kristian, Egon, Henriette, Sanne, Lars og 
Kenneth 
Fraværende: Walther  
 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsorden godkendt 

2. Konstituering og ansættelsesudvalg  
 

 Konstituering – valg af ny 
næstformand i forbindelse med 
at Vibeke Kortegaard udtræder 
af bestyrelsen og Kristian 
Lauritsen indtræder 
 

 Ansættelsesudvalg til 
skolelederstillingen 

 

Vibeke Kortegaard udtræder af bestyrelsen og afløses 
af suppleant Kristian Lauritsen. Vibeke var 
næstformand i bestyrelsen. Carsten Drangsfeldt 
overtager denne opgave.  
 
Der nedsættes et ansættelsesudvalg til 
skolelederstillingen.  
Susanne, Mette og Dorthe sidder med i 
ansættelsesudvalget fra forældresiden.  
Derudover sidder der ledelse- og 
medarbejderrepræsentanter fra alle afdelinger. 

3. Ansættelsesproces og periode 

 Nyt om den forestående proces 
 

 Ledelse i den kommende 
periode 

Der er udarbejdet en plan for ansættelsesprocessen; 
udarbejdelse af en profil, stillingsopslag, udvælgelse 
af kandidater og samtaler.  
Sanne Pihl bliver konstitueret frem til d. 1. december, 
hvor den nye skoleleder tiltræder. 
Der skal laves en udmelding til forældre og personale 
om Sannes konstituering.  
 

4.  Bestyrelsens deltagelse i 
forældremøder 
 

 Punkter til møderne 
 Dialog 

 

Forældrebestyrelsen orienterer om de tre 
fokusområder co-teaching, bevægelse og inddragelse 
af virkeligheden. Elevundersøgelsen omkring 
elevernes opfattelse af tiltagene foretaget i foråret 
2023 nævnes i samme forbindelse.  
Der er lavet en bruttoliste med punkter, hvor de 
relevante benyttes på de to skoler. 
 
Der orienteres om processen omkring ansættelse af 
ny skoleleder og der henvises til kommende skriv om 
konstituering af Sanne Pihl. 
Der tages generelt udgangspunkt i det seneste års 
arbejde i bestyrelsen.  

5.  Skole- og Børnebysudviklingsplan  
 

 
 



 
 

 
 

 Tilpasning og revidering til 
skoleåret 2023-24. 

 Input til arbejdet med 
revidering 
 
 

Den nuværende skoleudviklingsplan revideres og 
indholdet skrives ind i den nye skabelon. Det kræver 
nye formuleringer for at få nuværende 
skoleudviklingsplan til at passe ind i den nye skabelon. 
Skolerne og børnebyerne er blevet bedt om en 
reduceret tekstmængde, hvilket betyder, at det skal 
være konkret og ind til benet.  
 
Det drøftes, at børnehaven bør fylde mere i 
udviklingsplanen. Koblingen mellem skole og 
børnehave bør gøres tydeligere.  
 
Der er en oplevelse af, at fokusområderne i 
udviklingsplanen er gode og relevante.  
Personalet skal have tid til at arbejde med 
fokusområderne, inden der kobles mere på.  
Medarbejderne oplever, at der er ro til 
implementeringen. Lærerne og pædagogerne er 
nysgerrige på, hvordan de kan få fokusområderne 
mere i spil.  
 
Kommende DGI-samarbejde vil have fokus på 
”børnenes stemmer” og udarbejdelse af 
bevægelsesstrategi med henblik på 
frikvartersaktiviteter.  
DGI-konsulenten tager ud i klasserne og undersøger 
børnenes holdninger til gode og spændende 
bevægelsesaktiviteter. Derefter har DGI-konsulenten 
møde med personalet, hvor inputtet fra børnene 
præsenteres – og med afsæt i det udarbejdes en 
bevægelsesstrategi sammen med personalet.  
 
 

6. Nyt fra børnehaven  
 
 

Det har været en god opstart i børnehaven efter 
sommerferien. Der er 36 børn (6 børn er 0-2-årige). 
Der kan komme til at mangle plads i børnehaven, da 
antallet af dagplejere bliver færre.  
 
I børnehaven har børnene svaret på trivselsspørgsmål 
ved hjælp af et smiley-system. Trivselsundersøgelsen 
hedder ”Spørge-Børge”. Opfattelsen af den generelle 
trivsel i børnehaven er god.  
 

7. Stiforbindelsen i Agerbæk  
 

 Seneste nyt 
 

DSB modsætter sig, at stien kan placeres og løbe 
anderledes end den nuværende form. Derfor arbejder 
Vej i Park i Varde Kommune nu med en renovering af 
den nuværende stiforbindelse.  



 
 

 
 

Der arbejdes fortsat med en nedtagning af 
Kartoffelcentralen. 

8. Økonomi  
 

 Gennemgang 
 

Økonomien er gennemgået.  
Der forventes en økonomi i balance på alle områder 
for 2023.  
Der skal tages højde for antallet af personer, når 
barsler slutter i midten af 2024. 
 

9. Eventuelt 
 

Tre nye lærere er startet i Agerbæk pr. 1. august. Det 
har været en rigtig god opstart for medarbejderne, 
som også selv er positive omkring opstarten.  
 
Elevrådet på Agerbæk har et stort ønske om, at den 
store multibane renoveres og laves om til tre baner 
på tværs af den nuværende bane. På den måde kan 
flere elever anvende banen/banerne. Det første 
tilbud på renoveringen lyder på 495.000 kr. 
Skolen kan søge Varde Kommunes pulje for 
renovering- og anlæg til denne. 
 
Trivsels- og antimobbestrategien er der lavet et 
revideret udkast til, som sættes på som punkt til 
gennemgang og drøftelse på det kommende 
fællesbestyrelsesmøde.  

 

 

 


